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Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Jantyik utca 33. szám:

Rengetegen parkolnak és az udvar kicsi nekik a parkoláshoz, így az ingatlan előtt is
parkolnak. Kérte, hogy segítsenek a parkolási gondoknak az enyhítésében.

Válasz:

Békés, 2024. február 14.

Sorszám: Tárgy.

Ny/16.
Mucsi András
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja:

Nyílt ülés

Előkészítette:

Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Az időszakos parkolást a Jantyik utca felől a zöldfelületen meg tudják oldani, a szilárd
burkolatú parkoló kialakítása viszont engedélyköteles és jelentős anyagi terhekkel jár, a
költségvetés függvényében kerülhet rá sor.

Kálmán Tibor
polgármester
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Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

N37/1 6.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági
Osztály
Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Novemberben beszéltek a bányagödörrel kapcsolatosan, hogy a töltés hova került. Arra nem

igazán kapott választ, pedig ígérték, hogy majd erre előbb utóbb kap valamiféle választ. A

töltésnek az ára hova lett befizetve? Annyi azért kiderült, hogy ennek a töltésnek az

elhordásáról a bányaigazgatóság nem tud Szolnokon.

Arról volt szó, hogy az ott lévő bányagödör az értékesítésre került? A mai napig nem

jegyezték be és a földhivatalnál azt mondják, hogy nem lehet bejegyezni, mert rossz volt az

előterjesztés, a „C” részletet nem lehet így értékesíteni. Ezzel kapcsolatban is szeretne már

valamiféle választ látni. Érkezett november végével egy magasabb vételi ajánlat, mint amiről

döntöttek, mint képviselő-testület. És ha nincs értékesítve, akkor pedig kezdjék már meg a

licitet, hogyha ennyien érdeklődnének, mert ezzel csak az önkormányzat jobban jár.

Válasz:

A bányagödörrel kapcsolatos kérdését a november 30-i ülésen tette fel, melyre ott az ülésen

megválaszolt Polgár Zoltán alpolgármester, és Balog Zoltán képviselő.

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Békés, külterület O 1 5 1 /1 6 hrsz-ú „C”

alrészletű, kivett agyaggödör besorolású ingatlan értékesítéséről döntött, mely a békési

01 5 1/1 6 hrsz alatt felvett, 7 ha 7714 m2 területű, 28,20 AK értékű legelő, erdő, anyaggödör,

töltés műv. ágú ingatlan egészhez viszonyított 47860/777 1 4-ed részét képezi. A fZldhivatal a

vevő tulajdonjogát a Képviselő-testület ülésének napjáig várhatóan bejegyezi az ingatlan-

nyilvántartásba.

A novemberben érkezett vételi ajánlat 5.500.000 Ft volt, azonban az a teljes Békés, külterület

015 1/16 hrsz-ú ingatlan megvásárlására vonatkozott (7 ha 7714 m2). Az ajánlatban szereplő
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vételi ajánlat tehát fajlagosan alacsonyabb volt, mint a Képviselő-testület döntésében foglalt
4.500.000 Ft-os összeg, mely az ingatlan „C” alrészletére vonatkozott (4 ha 7860 m2).

Interpellációs kérdés:

A Pacsirta utcán a kártyúknak a megoldását szeretné kérni, mert nehezen közlekednek az arra

lakók.

Válasz:

A Pacsirta utca aszfaltozása szerepel a TOP_PL USZ-1.2.3-21-BSJ-2022-

00055_ “Belterületi utak fejlesztése Békésen “ projektben, amelynek remélhetőleg a tavasz

második felében megkezdődnek a munkálatai. Addig kérjük az ott lakók türelmét. Szintén
kérjük, hogy az útalapot a lakosok ne töltögessék cseréptörmelékkel, mert az fagy hatására
aprózódik és a teherbírása sem megfelelő.
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Kérem a válaszok elfogadását.

Békés, 2024. február 14.

Kálmán Tibor
polgármester

r1ti: .L .
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Sorszám: Tárgy.

Jenei Sándor

y/I 6.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Nem kapott választ „Puskaporos”-sal kapcsolatban. Decemberben megint volt egy kis eső és
Kossuth utca megint elesett egy fél napra.

Válasz:

A kérdésre a választ még a testületi ülésen megkapta a T. Képviselő Úr, az alábbiak szerint:

A 2023. szeptember 28-i testületi ülés jegyzőkönyvéből:
„Jenei Sándor képviselő: Megköszönte a BKSZ munkatársainalc hogy a Kossuth 38. szám
alatt kitakarították a beton víztározó medencét.
A Puskaporosra kiment megnézte a helyszíni de két óra lett belőle. Összefutott az emberekkel
és az a megállapítás történt a helyszínen, hogy a Kisvasút sor felől el van zárva a zsilip és
nemfolyik be a víz a Puskaporosba. Hovafolyik a víz? Miért nem rendezett az akadálymentes
vízelvezetés? Ki üzemelteti a zsiliet? Hováfolyik a csapadékvíz? Az ebből keletkezett belvíz
károkat kifog/a rendezni? Az eredetifunkcióját elvesztette a Puskaporos, mert nemfolyik le a
víz.
Balog Zoltán képviselő: A Puskaporossal kapcsolatban, a Kisvasút sor elején található egy
gyűjtőmedence, abba a puskaporos visszaduzzaszt. A zsilipeket önhatalmúlag a tavalyi száraz
évben az egyesület vezetősége lezárta, tavaszig még zárva voltak. A Lánc utcánál és a
Bercsényi utcánál lévő befolyók azokfel lettek nyitva. A Kisvasútsor sarkánál valamennyi lett
rajta nyitva, abba a medencébe a vízszintet a puskaporos tónak a víz szinUe határozza meg.
Vízmozgás csak akkor található, ha eső van. A tónak a duzzasztó hatása beállított egy
vízszintet, régen ehhez mérték a szintet. A zsilip kezelése az egyesület dolga, hafelnyiiják azt a
zsilipet akkor nemfogfolyni, csak ha eső van.
Jenei Sándor képviselő: Az eredeti funkciója az volna a puskaporosnak hogy elvigye a
csapadékvizeí, belvizet. Szezononként négyszer ötször megúszik a Kossuth utca, soha nem
nyitják ki a zsilipet. A víz az addig áli az attólfügg, hogy milyen telítettségű a talaj.
Balog Zoltán képviselő: Van egy befogadó kapacitás, végig az árokrendszer folyamatosan
takarítva van, ami napkerékkel szemben a hirtelen lezúduló nagyobb vízmennyiséget tároUa.
A csőneIc ami elvezeti a Puskaporosba a vizet, annak is van egy áolyása, tehát ezek
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akadályozzák a Víz azonnali lefolyását. Annak a csó’nek a kapacitása, illetve a leejtés is
meghatározza a napkerék eló’tt a vízelVezetést.
Jenei Sándor képViselő: Akkor befolyik a Víz a Puskaporosba a Vasúrsorfeló’l vagy s’em?

Kálmán Tibor polgármester: A puskaporos kezelése a horgászegyesület kezébei’z Van, a
zsiliekkel együtt. Jelezni fogják a horgász egyesületnek hogy van egy ilyeii irányú
probléma.”

Kiegészítés: A Napkerék előtti tározóba lett beépítve egy nyomócső, melyre szivattyú
csatlakoztatható ás a lakóházaktól hirtelen összegyűlt esővizet át lehetne emelni az út
túloldalára. A szivattyúzási munkát a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft
nek kell üzemeltetnie.

Kérem a fentiek elfogadását.

Békés, 2024. február 14.

Kálmán Tibor
polgármester


